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R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 19.12.2012, ora 12,00 în cadrul şedinţei extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:   

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 24 de consilieri judeţeni.    

 Lipsesc motivat: domnul consilier Spânu Ion, domnul consilier Ţundrea Ioan, 

domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier Ştefănescu Nicolae şi a domnului 

consilier Stănescu Ştefan.  

Se supune la vot motivarea domnului consilier Spânu Ion, domnului consilier 

Ţundrea Ioan, domnului consilier Brebu Iosif Dănilă, domnului consilier Ştefănescu 

Nicolae şi a domnului consilier Stănescu Ştefan.  Se aprobă în unanimitate. 

 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.723/13.12.2012, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/14079/13.12.2012, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 

ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/14069/13.12.2012 şi s-a adus la cunoştinţa 

locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 17.12.2012. 

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 

Participă ca invitaţi: domnul prefect Hurduzeu Silviu, domnul subprefect Paulescu 

Anton, reprezentanţi ai instituţiilor publice în coordonarea şi subordonarea Consiliului 

Judeţean, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin. 

 Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-

Severin”, „BANAT TV”, „Radio Reşiţa”, Săptămânalul „Prisma”, Publicaţia 

„Argument”, TVR Timişoara. 

 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-

Severin, pentru anul 2012. 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 

anul 2012, modificată şi completată. 
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3.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin 

Consiliul Judeţean Caraş-Severin a dreptului de preempţiune la cumpărarea imobilului 

monument istoric Ansamblu Cazinoului situat în oraşul Băile Herculane, str. Cerna, nr.6-

18. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările 

ulterioare.  

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Regulamentului de 

Organizare şi Funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.8/2012, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.96/2010 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de 

Evidenţă a Persoanelor Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local referitor la implicarea 

publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism sau de amenajarea 

teritoriului, la nivelul Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

8.Raport anual privind activitatea de protecţie civilă la nivelul judeţului Caraş-

Severin. 

9.Raport anual privind capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de 

optimizare.  

10.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la prima reuniune de lucru în cadrul proiectului „My Modular, Intelligent, Low 

Cost, Do it yourself, nearly zero energy House for our Eco Green Village” acronim MILD 

HOME ce a avut loc la Veneţia, Italia, în perioada 18-21 noiembrie 2012. 

11.Informare cu privire la participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la vizita de studiu ce a avut loc la Viena, Austria, în perioada 18-24 noiembrie 

2012. 

12.Informare privind deplasarea la Caen, Franţa, în perioada 14-22.11.2012. 

13.Întrebări. Interpelări.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înainte de începerea şedinţei, tradiţionalul 

Grup Vocal al Colegiului „Traian Lalescu” ne colindă astăzi. Sunt tot timpul tentat să-i 

spun Liceul de Matematică şi Fizică, dar acum chiar are motive să i se spună Colegiul 

„Traian Lalescu”, primul colegiu din Caraş-Severin, în istorie. 

 (Are loc un moment de colinde.) 

 

Doamna invitat Rodica Bădescu Acesta este Corul „Ison” al Colegiului Naţional  

„Traian Lalescu”, cor care sper eu să meargă de la an la an, din ce în ce mai bine. Avem 

printre noi şi foşti elevi care încă mai ţin legătura cu noi. Sperăm că o să mai ţină legătura 

cu noi şi în continuare. Noi vă mulţumim că ne-aţi ascultat şi vă urăm un an nou fericit, 

„La mulţi ani”, multe bucurii, sănătate şi tot ceea ce doriţi să se împlinească! (Aplauze) 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Doamnă profesor, Preacuvioase Părinte, 

părintele era „mascat” astăzi de cea mai frumoasă căciuliţă din grup, a unei colege mai 

tinere decât mine cu vreo 50 de ani, bănuiesc. Ei nu chiar, dar vreo 40 şi ceva de ani, sigur. 

Ce alăturare Părinte, între un Preacuvios preot şi nişte „corniţe”! Sună puţin a mileniul 3 

pentru omenire. 

Domnişoarelor şi domnilor, vă mulţumim că ne-aţi colindat, aşa cum faceţi de câţiva 

ani. Cred că de vreo 4 ani de zile veniţi la Consiliul Judeţean, dacă nu mai bine. Sigur că în 

numele colegilor mei, vă spun şi eu „La mulţi ani!” să cântaţi în fiecare an la fel de frumos. 

Doamna profesor să conducă un cor, nu numai valoros, dar şi numeros, pentru că asta 

spune mai mult decât pasiunea pe care o puneţi în muzică şi în slujba frumosului. Încă 

odată, vă mulţumesc. La mulţi ani! Sărbători fericite şi Crăciun fericit! (Aplauze) 

Şi să veniţi şi la anul! Cred că asta trebuia să spun de la început.  

Doamnelor şi domnilor consilieri, aş fi vrut să vă spun că astăzi este ultima şedinţă 

din acest an. Nu se întâmplă acest lucru, pentru că în ultima sa şedinţă, primul Guvern 

Ponta a aprobat după „lupte seculare” care au durat aproape două luni de zile, acel milion 

de euro pe care îl vom folosi pentru AQUACARAŞ. Sunt datoriile de la derularea 

Programului ISPA. Nu este AQUACARAŞ vinovat, nu este nici firma de consultanţă, într-

o asemenea poziţie. Pe timpul derulării proiectului, Uniunea Europeană a schimbat 

criteriile. Guvernul, însă, a dat ieri acest milion de euro care ne permite, aş spune…Liber, 

eşti aici? 

Domnul invitat Liber Anatoli: Da. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci şi continuarea proiectului de 110 

milioane de euro, în condiţii foarte bune, un proiect deja demarat pentru alimentarea cu apă 

şi canalizarea oraşelor din Caraş-Severin. Aşa că, probabil pe 22, sâmbătă, vă voi convoca 

într-o nouă şedinţă. Nu este exclus şi pe 23, duminică, funcţie de cum apare această 

hotărâre în Monitorul Oficial. Sperăm să apară astăzi sau cel târziu mâine, dar acesta este 

criteriul. Însă, e păcat să pierdem un milion de euro, mai ales că intrăm în alte complicaţii. 

Odată pierdut, anul viitor nu ni-l mai dau. Sigur, dacă, eu ştiu, cumva, există pentru cineva 

dintre dumneavoastră un program foarte riguros făcut, e de înţeles, dar rugămintea mea 

este să faceţi tot posibilul să veniţi la această şedinţă care va avea loc pe 22 sau pe 23. 

Sperăm că pe 22, pentru că e o zi mai confortabilă pentru noi toţi.  

Aş vrea să nu încep această şedinţă, până nu păstrăm un moment de reculegere 

pentru profesorul Magas, care a fost în repetate mandate, colegul nostru. 

(Se păstrează un moment de reculegere.) 

 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A fost un admirabil profesor de istorie, un 

om angrenat în problematica cetăţii, inspector general, inspector general adjunct, director 

de şcoală, un om care a slujit învăţământul din Caraş-Severin. 

Domnul Imbrescu, procesul-verbal de la şedinţa trecută. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Procesul-verbal din 10.12.2012 îl aveţi 

în mapă, dacă sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru” aprobare? Împotrivă? 

Abţineri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă supun aprobării ordinea de zi. Dacă 

aveţi observaţii la ordinea de zi? Nu sunt. Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-

Severin, pentru anul 2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Despre ce e vorba? Conform uzanţelor din 

Uniunea Europeană, ni se restituie banii pe care noi îi investim la un moment dat în diverse 

proiecte. În acest caz, bugetul Caraş-Severinului se reîntregeşte, practic acesta este 

termenul, cu 18 miliarde de lei, bani care ne vin în compensaţie cu alocările noastre de 

acum vreo 2-3 ani, pentru închiderea gropilor ecologice din mediul rural din Caraş-

Severin. Este o procedură cu care v-aţi mai întâlnit şi cu care o să ne tot întâlnim de acum 

înainte, pentru că, repet, când derulăm proiecte de câteva sute de milioane de euro, aceasta 

e procedura. Banii se investesc, dar sunt restituiţi de Uniunea Europeană. Această 

rectificare de buget n-are nimic comun cu rectificarea de buget de sâmbătă, care înseamnă 

1 milion de euro în plus pentru AQUACARAŞ. E cu totul altceva, alt program european, 

altă finanţare. „Alt acrobat, alt salt mortal!” În fine, ca să mai destind puţin atmosfera. 

Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 

anul 2012, modificată şi completată. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, modificăm bugetele 

de venituri şi cheltuieli a celorlalte instituţii din subordine.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin 

Consiliul Judeţean Caraş-Severin a dreptului de preempţiune la cumpărarea imobilului 

monument istoric Ansamblu Cazinoului situat în oraşul Băile Herculane, str. Cerna, nr.6-

18. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acest imobil este în acest moment 

proprietatea unui domn Verbitchi, dar procedura legală stabileşte că, dacă el vrea să-l 

scoată la vânzare, sunt câteva instituţii care îşi exercită sau nu-şi exercită dreptul de 

preempţiune pentru a-l cumpăra. Noi suntem una din instituţiile acestea. Ministerul 

Turismului mai e o asemenea instituţie, dacă nu mă înşel şi primăria. Vă daţi seama că am 

bloca acolo o clădire care, aşa, are şanse să intre în circuitul turistic şi să fie reabilitat. Dacă 

aici aveţi observaţii? Vrei să spui că e al armatei? Nu e al armatei, domnul… Se pare că 

este al lui Verbitchi, cu acte în regulă, asta e, cu acte de vânzare-cumpărare. Dacă sunt 

observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările 

ulterioare.  
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, doi auditori au dreptul la o 

încadrare în plus. Da? Asta e toată povestirea de aici. Practic ridicăm salarizarea. Dacă aici 

aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Regulamentului de 

Organizare şi Funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.8/2012, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am modificat acum două şedinţe, 

organigrama Consiliului Judeţean. Asta e tema. Da? Prin apariţia Serviciului de Audit etc. 

De câte ori modificăm organigrama, trebuie să modificăm şi regulamentul de organizare şi 

funcţionare al aparatului de specialitate. E o procedură legală. Practic, intrăm în legalitate 

pe această temă. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 
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6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.96/2010 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de 

Evidenţă a Persoanelor Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În interiorul Direcţiei de Evidenţă a 

Persoanelor, se face practic un schimb de încadrare. O persoană din departamentul 

administrativ trece în departamentul informatic, ceva de genul acesta. Cum? 

Doamna invitat Vîrvoni Corina: De la Administrativ la Ghişeul Unic. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De la Administrativ la Ghişeul Unic şi de la 

Ghişeul Unic la Administrativ. Asta e toată tema, dar e nevoie de o hotărâre din partea 

noastră. Dacă sunt observaţii? Observaţii, practic, n-ar trebui să fie. Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local referitor la implicarea 

publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism sau de amenajarea 

teritoriului, la nivelul Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de Legea nr. 350/2001, modificată 

şi completată, care ne impune şi nouă, ca atare, să aprobăm o hotărâre care să reglementeze 

în lumina acestor noi prevederi legale, acest regulament privind implicarea publicului în 

elaborarea sau revizuirea planului de urbanism. Planurile acestea de urbanism presupun 

dezbaterea publică în nu ştiu câte zile. Ele sunt prezentate şi după aceea stau în dezbatere 

publică, 60 de zile, 90 de zile. Cât? 

Domnul invitat Naidan Victor: În funcţie de procedură, 60 de zile de obicei. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În funcţie de procedură. Da. E o chestiune 

de birocratică. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctelor 9, 10, 11 şi 12 ale ordinii de zi şi anume: 

9.Raport anual privind capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de 

optimizare.  

10.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la prima reuniune de lucru în cadrul proiectului „My Modular, Intelligent, Low 

Cost, Do it yourself, nearly zero energy House for our Eco Green Village” acronim MILD 

HOME ce a avut loc la Veneţia, Italia, în perioada 18-21 noiembrie 2012. 

11.Informare cu privire la participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la vizita de studiu ce a avut loc la Viena, Austria, în perioada 18-24 noiembrie 

2012. 

12.Informare privind deplasarea la Caen, Franţa, în perioada 14-22.11.2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii în legătură cu 

celelalte puncte, 9, 10, 11 şi 12? Nu sunt. Pot să vă spun că Raportul anual privind 

capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de optimizare …Eşti aici Susan? 

Domnul invitat Susan Titus? Da, domnul preşedinte. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Lăsând de-o parte faptul că ISU Caraş-

Severin a avut o activitate, aş spune deosebită, prin Consiliul Judeţean reuşim o dotare 

spectaculoasă care deja e în curtea Inspectoratului, pe care o vom inaugura împreună cu tot 

Consiliu, dar probabil că după 15, 20 ianuarie, încolo. E vorba de dotarea cu 9 autoutilitare 

nou-nouţe, în valoare de .. 

Domnul invitat Bîtea Cristian: De 2 milioane o sută de mii de euro. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 2 milioane o sută de mii de euro. Practic, 

ISU Caraş-Severin beneficiază dintr-o dată de o dotare la acest nivel. Ultima derulare a 

acestui proiect urmând să fie anul viitor, când vine şi a zecea utilitară.  

Domnul invitat Susan Titus: Dacă se fac demersurile respective. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă se fac demersurile respective. Dar 

aceste 9 utilitare în valoare de peste 2 milioane de euro sunt aici în curte, la domnul colonel 

Susan şi de acum sunt în circulaţie.  

Domnul invitat Susan Titus: Le dăm drumul după ce primim toate actele necesare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi le inventariem prin 20 ianuarie, încolo. 

Acesta este cel mai spectaculos aspect al anului de graţie 2012. 

Domnul invitat Susan Titus: Deci e un punct bun. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Un punct foarte bun. Sunt bani europeni 

toţi, fonduri transfrontaliere. Nu? Da.Mulţumesc, domnul colonel.  

Domnul invitat Susan Titus: Dacă permiteţi câteva… 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelea la bilanţul tău. Ca practică, pentru 

colegi mai nou veniţi în Consiliul Judeţean, tot ce înseamnă raport şi informare, nu trebuie 

prezentat de autor. În cazul în care există anumite întrebări, există anumite remarci pe care 

domnii consilieri vor să le facă, atunci ele se fac. Restul, despre cum a fost Naidan la 

Veneţia, tot pe bani europeni, n-a plătit Consiliul Judeţean nimic şi tot în aceeaşi situaţie, 

cred că este şi Szabo la Viena. Iar informarea privind deplasarea doamnei manager Clara 

Constantin, la Caen, în Franţa, are o altă morală semnificativă. După 1992, vă daţi seama, 

chiar '91, era Barbu Enache primar, 1990, după 22 de ani de pertractări, în sfârşit Reşiţa s-a 

înfrăţit cu Caen, capitala Regiunii Caen Calvados. 

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:  

13.Întrebări. Interpelări.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La „interpelări, întrebări”, dacă aveţi ceva? 

Nu aveţi. 

Îmi pare rău că nu vă spun de astăzi „ La mulţi ani şi Crăciun fericit!”, dar cred că e 

o chestiune importantă care trebuie să o rezolvăm pe 22 sau 23, când o să am această 

plăcere. Sper să nu fiţi deosebit de deranjaţi că vă convoc aici. E o hotărâre mult mai 

importantă decât, chiar suma de 1 milion de euro, pentru că s-a ajuns la o serie de dispute 

cu Ministerul de Finanţe etc. Uite că până la urmă am avut dreptate! Bun.  

Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, vă revăd pe 22 sau 23 decembrie. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

          P R E Ş E D I N T E,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

           Sorin Frunzăverde                                                             Ion Imbrescu 
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